
Protok6l Nr 111/18
posiedzenia ZarzEdu Powiatu Minskiego

w dniu 15 stycznia 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski

czlonkowie Zarzqdu : Marek Pachnik
Piotr Wieczorek
t-ukasz Bogucki

orazt Danuta Roguska - Sekretarz powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Andrzej Solonek - dyrektor ZDp w Minsku Maz.
Zbigniew Wadzinski - z-ca nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydz. Oswiaty i promocji
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz, Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Sprawy drogowe.
5. Podjgcie uchwaty w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog

Powiatowych w Mirisku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie okre6lenia osob uprawnionych do skladania w imieniu

powiatu oswiadczeh woli w sprawach majqtkowych.
7 . Podjgcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 697/17 Zarzqdu Powiatu Minskieg<:

z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie obciqzenia sluzebnoSciq przesylu nieruchomo6ci
polozonej w Minsku Mazowieckim.

B. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowieckim do realizacji
projektu ,,Wymiana doswiadczen zawodowych uczni6w i kadry na europejskim rynkir
pracy" w ramach Programu Erasmus+.

9. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespotu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,MobilnoSc kluczem do
kariery" w ramach Programu Erasmus+.

'10 Podjqcie uchwaly w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawoooweqc)
nauczycieli w 2018 roku.

1 1. Sprawy o5wiatowe.
'12. Podjgcie uchwaly w sprawie sprzeda2y sktadnika majqtkowego Zespolu Szkot

Agrotechni czny ch w Minsku Mazowieckim.
13 Sprawy ro2ne.
14. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 4 stycznia 2Oj8 r.
1 5. Zamknigcie posie dzenia.

Ad.1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.



Ad.2
Starosta - Antoni Jan f arczynski odczytal porzqdek posiedzenia, ktory zostal

przyjqty jednoglosnie (nieobecny Wicestarosta- Krzysztof Ptochocki i p L Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawacn:- uczestniczyl w Dqbem Wielkim w spotkaniu z wicepremierem iriotrem Glinskirn,

spotkanie polqczone bylo z koncertem kolgd,
- zakonczona zostala inwestycja na ul. Przemystowej i most na ul. Budowlanej
i wystqpit do Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki o podjgcie dziata n zwiqzanych
z przeniesieniem kapliczki znajdujqcej siq w poblizu ronda ks. Dziqga,- realizow.any jest pomysl dyr. Caritas ks. Kamila Chojnackiego, aby w Mrozach
utworzyc Srodowiskowy Dom Samopomocy. Odbyto sig spotkinie z Burmistrzem
Mrozow, ustalono, 2e nale2y przeprowadzic remont w budynku internatu (Wydziat
lnwestycji przygotowuje kosztorys). Dodal, 2e potwierdzil wolg wspolpracy przy
realizaqi tego pomystu.
- uczestniczyl w uroczystym otwarciu zmodernizowanej Przychodni Lekarskiej przy
ul. Kosciuszki w Minsku Mazowieckim,
- uczestniczylw 4 Minskim Orszaku 3 Kroli, (wspoffinansowany zbud2etu powiatu).

Ad.4
Dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych w Mirisku Mazowieckim -Andrzej Solonek

powiedziat, ze trwaiq przygotowania do inwestycji zaplanowanych na rok 201g,
obecnie uruchamiane sE przetargi na biezqce utrzymanie, na sprtqi i materialy Dodaf,
2e ZDP chce rozpoczqc przygotowania od wykonania dokumentacji na chodnik,i
i inwestycje w jednym postgpowaniu przetargowym, bo zobowiqzuje do tego ustawa.
Przygotowane sq dokumentacje na wykonanie chodnikow m.in. ll etap w Cisiu oraz
w Jakubowie.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski powiedzial, 2e nie mozna jeszcze oglaszac
przetargu na zadanie dotyczqce budowy tunelu w ul. Sosnkowskiego w Minsku Maz.,
ze wzglqdu na to, ze Miasto Minsk Maz. bgdzie moglo przeznaczvC Srodki dopiero pci
uruchomieniu nadwyZki z roku 2017 tj. najprawdopodobniej w marcu.
Nastqpnie zwrocil siq z pytaniem, czy w przypadku ktoregos jeszcze zadaniajest jaka6
przeszkoda np. nieuregulowany stan prawny nieruchomosci.

Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek powiedzial,2e w zakresie ul. 3-go Maja nie
ma )eszcze decyzji wojewody.
Dyrektor ZDP potwierdzil, 2e w tym przypadku nie ma jeszcze tej decyfi, ale je2eli
wptynie ta decy4a uruchomione zostanie postgpowanie ZRID.
Dyrektor - Andrzej Solonek przedstawit pismo PKP PLK informujqce o uruchomieniuw ramach programu Polis 2014-2020 projektu inwestycyjnego pn. ,,poprawa
bezpieczenstwa na skrzyhowaniach linii kolejowych zdrogami - etap lll'i stwarzajqcyrrr
mozliwosc wspotpracy w zakresie wspoifinansowania inwestycji drogowych
obejmujqcych likwidacjq przejazdow kolejowo-drogowych i budowq w zamian
sKrzyZowan bezkolizyinych. Podstawowym warunkiem podjqcia wspolpracy jest
likwidacja przeiazdu, bqd2 przejazdow kolejowo-drogowych w poziomie szyn. Dodal,
ze PKP wytypowalo na obszarze powiatu minskiego przejazdy kolejowo-drogowe
w Sulejowku ul. Krasinskiego, w Halinowie ul. Warszawska i Ceglowie dtog,
nr 2229\N
Dyrektor ZDP wyjasnil,2e w ramach ll etapu tego programu bgdzie wykonywany tunel
w Sulejowku.



Zarzqd Powiatu postanowit, ze podjqte bqdq rozmowy z burmistrzem Halinowa
i wojtem Ceglowa, czy sq zainteresowani powy2szqpropozycjqi Zarzqd powroci do
sprawy na kolejnym posiedzeniu.

Ad. 5
Starosta - Antoni Janf arczynski odczytal projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Mirlsku Mazowieckim <jo
prowadzenia inwestycji. Wyjasnit, Ze chodzi o 16 zadan drogowych wpisanyr;h
w zalqczniku inwestycyj nym.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
opowiedziat siq jednoglosnie (nieobecny Wicestarosta Krzysztof plochocki
i p. t-ukasz Bogucki).

ZarzEd Powiatu podjqt uchwalq Nr 702t18 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zarzqdu Dr6g Powiatowych w Minsku Mazowieckinn
do prowadzenia inwestycji.

Ad. 6
starosta Antoni Jan Tarczynski powiedziar, 2e w zwiqzku z tym, ze

Wicestarosta przebywa na urlopie w dniach 15 stycznia - 19 stycznia br. nale1y
upowaznic czlonka Zarzqdu do skladania o6wiadczen w sprawach majqtkowych.
Ustalono, 2e oswiadczenia wraz ze Starostq bgdzie skladal p. Marek pachnik,.
Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty w sprawie
okreslenia osob uprawnionych do skladania oswiadczen woli w sprawacn
majqtkowych Zarzqd opowiedzial siQ jednogloSnie (nieobecny Wicestarosta
Krzyszlof Plochocki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 703/18 w sprawie okre6lenia osob
uprawnionych do skladania o6wiadczen woli w sprawach majqtkowych.

Ad. 7
Zastgpca naczelnika Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami - Zbigniew

Wtadzihski powiedzial, 2e PGE zwrocito sig o zmianq uchwaly podjqtej w grudniu
2017 r. w sprawie obciqzenia sluzebnosciq przesylu nieruchomoSci polozonej
w Minsku Mazowieckim. Wyjasnil, ze chodzi o umozliwienie prawidlowego rozliczeniii
kosztow, ktore ma poniesd PGE. W uchwale bqdzie zawarLa kwota jednorazowa z.)
ustanowienie sluzebno6ci przesylu, natomiast koszt sporzqdzenia operatu bgdzie ujqty
w protokole.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 6g7i 17 Zarzqdu
Powiatu Minskiego z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie obciqzenia stuzebnosciq
przesylu nieruchomosci polozonej w Mirlsku Mazowieckim; przeprowadzonct
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziaf sie;
j ed n oglosn ie ( n ieobecny Wicesta rosta-K rzy szlof ptoch ocki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 704118 w sprawie zmiany uchwaly
Nr 697/17 Zarzqdu Powiatu Miriskiego z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie
obciq2enia slu2ebnoSciq przesylu nieruchomoSci poNozonej w Minsku
Mazowieckim.



Ad. 8
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, Ze

Rada Powiatu wyrazila zgodg na realizaqe przez ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. projektu
,,Wymiana doswiadczen zawodowych uczniow i kadry na europejskim rynku pracy",
a dyrektor zwrocil siq o udzielenie upowaznienia do wykonywania wszelkich czynnosoi
zwtqzanych z realizacjq projektu ,,Wymiana doSwiad czen zawodowych uczniow i kadry
na europejskim rynku pracy" w ramach Programu Erasmus+. Nastqpnie przedstawila
projekt uchwaty w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowieckim do realizacji
projektu ,,Wymiana doSwiadczen zawodowych uczniow i kadry na europejskim rynt<u
pracy" w ramach Programu Erasmus +; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziat siq jednogtosnie (nieobecny Wicestarosta -
Krzysztof Ptochocki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNq Nr 705t18 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zespolu SzkoN Zawodowych Nr 2 im. Powstancow
Warszawy w Minsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Wymiana do$wiadczen
zawodowych uczniow i kadry na europejskim rynku pracy" w ramach Programu
Erasmus +.

Ad. 9
Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji przedstawita projekt uchwaty w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespotu Szkot Agrotechnicznych w Mirisk1t
Mazowieckim do realizacji projektu ,,MobilnoSc kluczem do karierv" w ramach
Programu Erasmus+. Dodala, ze Rada Powiatu wyrazila zgodq na realizacjq tego
projektu. Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem ucfrwi+y
Zarzqd opowiedzial siq jednogtosnie (nieobecny Wicestarosta - Krzysztof plochocki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 706t18 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi ZespoNu SzkoN Agrotechnicznych w Minsku
Mazowieckim do realizacji projektu ,,Mobilno6c kluczem do kariery" w ramach
Programu Erasmus+.

Ad, 10
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, z-<>

projekt uchwaNy w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego
nauczycieli w 2018 r. przedlo2ony zostat do zaopiniowania zwiqzkom zawooowym.
Wyjasnila, 2e zwiqzek zawodowy NSZZ ,,Solidarnosc" i ZNP pozytywnie zaopiniowaty
powyZszy projekt
Nastgpnie odczylala projekt uchwafy w sprawie planu dofinansowania fornr
doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2018 roku; przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedziai sig jednoglosnie (nieobecny
Wicesta rosta - Krzy sztof Ptochocki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 707118 w sprawie planu dofinansowania
form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2018 roku.

Ad.11
Kolejno p, Emilia Piotrkowicz przedstawila sprawozdanie z wysokosci srednich

wynagrodzen nauczycieli. WyjaSnila, ze przepis art. 3Oa Karty Nauczyciela
zobowiqzu;e organ prowadzqcy w terminie do 20 stycznia przeprowadzic analizq
poniesionych w 2017 r. wydatkow na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu dcl



wysoko6ci ustawowych Srednich wynagrodzen oraz Sredniorocznej struktury
zatrud n ien ia nauczycieli na poszczegolnych stopn iach awa nsu zawodowego.
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji wyjaSnila, 2e w przypadku gdyby nie zostaty
osiqgnigte Srednie wynagrodzenia naleZy wyplacic dodatek uzupelniJjqcy danej grupie
nauczycieli. Dodala, 2e w naszym przypadku kalda grupa nar"rycieli osiq--gnqta
Srednie wynagrodzenia, a nawet znacznie nadptacilismy. W grupie najliczniejs zejl czyti
nauczycieli dyplomowanych jest to kwota 1.425.984,77 zl (kwota ro)nicy miqdiy tyrn
co wyplacilismy, a Srednimi wynagrodzeniami okreslonymi w ustawie).
Ogolem dla 4 grup awansu zawodowego nadptacon o 2.132.525,74 zl. w terminie do
10 lutego sprawozdanie zostanie przeslano do RlO, Radzie powiatu, zwiqzkorn
zawodowym i dyrektorom jednostek.

Zarzqd przylql przedstawione sprawozdanie z wvsokoSci srednir;h
wynag rodzen nauczycieli.

Ad. 12
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e dyrektor Zespotu Szk6t

Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim zwrocila sig o wyrazenie zgody na sprzedaz
zbgdnego ciqgnika za kwotg 11.000 zt brutto
Nastgpnie odczytala projekt uchwaly w sprawie sprzedaZy sktadnika majqtkowegg
Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim; przeprowadzono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq
jednoglosnie (nieobecny wicestarosta - Krzysztof ptochocki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 708/18 w sprawie sprzeda2y skNadnika
majqtkowego Zespolu szk6N Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim.

Ad. 13
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie sig 29 stycznia br. o godz. 9.00.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji - Wincenty Bartnicki poinformowat, tL wyronawca
inwestycji polegajqcej na budowie hali sporlowej w ZS Nr 1 w Minsku Maz. zwrocit sie2
o zwigkszenie kwoty przeznaczonej na realizaqq zadania. Wyjasnil, ze $ 20 umowy
z dnia 11 maia 2016 r. dopuszcza wprowadzenie do umowy zmian w razie zaistnienia
takiej okoliczno5ci. Poinformowal, 2e dotyczy to konieczno6ci zmiany wysokosci
wynagrodzenia wykonawcy, a wynika ze zmiany przepisow w zakresie minimalnegcl
wynag rodzenia za pracg.
P. Wincenty Bartnicki powiedzial,2e w dniu 1O stycznia 2O1B r. wptynql wniosel<
wyKonawcy tego zadania o wzrost wynagrodzenia o kwotq 14.534 zl netto tj
17.877,18 zt brutto do konca realizaili inwestycji (dotyczy 15.5'i8,85 roboczogodzinj.
Stawka roboczogodziny wzrosla z 12 zl na j2,50 zl.
Starosta zaproponowal, aby zweryfikowal to inspektor nadzoru i Zarzqd powroci dcr
sprawy na kolejnym posiedzeniu. Dodal, 2e wydatkowanie tych srodkow musi bv6
udokumentowane

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila pismo zlo2one przez dyrektora
Domu Pomocy Spolecznej Sw Jozefa w Mieni, a informujqce o sprzedanycl^r
skladnikach majqtkowych tj. :

- przyczepa cigzarowa SANOK - 3.600 zl
- samochod ciqzarowy Ford Transit - 1.450 zl
- przyczepa dwukolowa - 1.750 zl
- ladowacz chwytakowy Cyklop - 1.000 zl

Zarzqd przyjql przedstawionq informacjq.



Skarbnik Powiatu przedstawila prosbq dyrektora Poradni psychologiczno-
Pedagogicznej w..Sulejowku o wyrazenie zgody na przekazanie 26 stycznia br.
dodatkowych Srodkow kwocie 6.000 zl poza harmonogramem z przeznaczeniem na
odprawq emerytalnE pracownika Poradni. Dodata, ze liwota ta nie byla umie szczona
w harmonogramie na I kwartal.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na przekazanie dodatkowych Srodkow dla
Porad n i Psycholog iczn o-Pedagog icznej w S u lejowku.

4d.14
Protokol posiedzenia w dniu 2g grudnia br. zostat przyiqty.

Ad. 15
Zamkniqcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Czlon kowie Zarzqdu. t_ukasz Bog ucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


